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	Specialty Coatings



	
	Date

	
	2022.12.26

	
	Number of Pages:
(incl. coversheet)

	
	4

	To 

	
	Company/Department

东莞顶钧塑胶模具有限公司
	
	Fax Number



	
	
	
	
	Tel: 

	     
	
	     
	
	

	From 

Sunny
	
	Company/Department 

Akzo Nobel Coatings (Dongguan) Co., Ltd.
	
	Fax Number

86-769-83358750

	
	
	     
	
	Phone Number

86-769-85620342


Re: Quotation for DELL AW620M
With reference the above mentioned, we are pleased to offer you our best price on the following items:
	Product Name

产品名称
	Sales Code

销售号码
	Packaging size(Kg)

标准包装
	DDU RMB per Kg
(Exclude 13% VAT)
不含13%增值税
	DDU RMB per Kg
(Include 13% VAT)
含13%增值税

	WB KB Gray Primer
	650-EJS-10384DA
	 18
	   132.00 
	   149.16 

	ACE 622-JJS-863 WB KB Primer Hardener 1KG
	622-JJS-863
	 1
	   202.00 
	   228.26 

	650-EJS-10389 Gravity Gray Matte(WSSCOB) 18KG
	650-EJS-10389
	 18
	   141.00 
	   159.33 

	622-JJS-616/WB Hardener/1KG
	622-JJS-616
	 1
	   203.00 
	   229.39 

	622-CJS-601F/WB PU Clear 5/18KG
	622-CJS-601F
	 18
	   180.00 
	   203.40 

	622-JJS-508/WB Hardener/1KG
	622-JJS-508
	 1
	   178.00 
	   201.14 


· MOQ per single delivery 300kg.Mixed product allowed. Self collection or freight collect.
每次最少订单交货量为300kg。300kg以下，客户自提。亦可由我司安排送货到厂，运费到付。
·  The 13% VAT are covered by buyer. 13%增值税由买方承担。
· Delivery lead time: 15 workingdays after PO received, subjected to forecast being provided in advance(4) and customs permit has been issued.
发货时间：客户需提前4个月提供预测，下单后15个工作日内发货
· The “delivery lead time” provided in this Quotation is estimated delivery time.  During the period affected by the 2019-nCoV, Seller shall inform Buyer the exact delivery time provided that Seller couldn’t meet the estimation.  
本报价单所述“发货时间”为预计发货时间。受新型冠状病毒疫情影响期间，如不能按照预计日期发货，卖方将另行通知买方具体的发货时间。
· Payment term: 30 days from delivery date.
付款条件：发货后30天
· (Please fax us the TT payment in advance once available. All bank charges at buyers account.)
（请传真银行电汇凭证给我司。所有买方银行手续费用均由买方支付。）
The Quotation is valid: from 2022/12/1-2024/11/30。 The Seller reserves the right to adjust the above quoted price when the price of the product increases due to the raw material or uncertain external force during the validity period.
本报价有效期：2022/12/1-2024/11/30。有效期内遇有原材料或不确定外力因素导致产品价格上涨，卖方保留调整上述报价的权利。
· AkzoNobel reserves the right of final explanation and revision for the quotation.

(此报价单的最终解释权归阿克苏诺贝尔所有.
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